
Referat fra bestyrelsesmødet, Andelsforeningen Højvangsbebyggelsen 02-
09-2021  
 

1. Godkendelse af dagsorden. Dagsorden er godkendt. 
2. Godkendelse af referat. Referat er godkendt. 
3. Konstituering bestyrelsen, opgavefordeling.  

3.1. Køb & salg: Connie 
3.2. Reparation af arbejdsopgaver: Lars og Kim 
3.3. El og affaldssortering: Agnethe- 

4. Affaldssortering, spande kapacitet, hvordan går det? Ikke optimalt. Kontaktede Sussanne Snedker ved 
kommunen, som har været herude d. 02-09-2021. Vi har endnu ikke modtaget svar men følger op. 

5. Vinduer 2021. Forsinkede pga. levering af materialer. Finn melder tilbage. 
6. Arbejdsgang omkring reparationer i foreningen.  Meldes til Lars og Kim som kontakter Hald. Manual på 

hjemmeside. 
7. Arbejdsdag d. 11-09-2021, indkøb, materialer, mad etc. Er uddelegeret. 16 tilmeldte. Træ under 

vinduer skal males, ukrudt på parkeringspladsen, reparation af tagrender, fældning af træ. 
8. Tagrender. Mange udfordringer, utætte ved samlingerne. Nogle stoppede. Skal renses. 
9. Julefrokst, dato. 12-11-2021 kl. 18.00, Connie bestiller. 
10. Eventuelt. Byttecentral bliver til cykelskur. Lars har lovet at tømme inden jul. 

 


